

قصة نجاح هنادي العمادي

لا تحسبن المجد تمرا أنت آكله لن تبلغ المجد حتى تلعق الصبرا

بدأت رحلتي بحب تخصص القانون منذ الصغر، إلا أن الأقدار شاءت وأبت غير ذلك، فبعد نجاحي بالثانوية العامة كتبت لي الأقدار دراسة تخصص اللغة العربية وآدابها في الجامعة الأردنية، تخرجتُ منها حاملةً في ذاكرتي حلمًا يصعبُ نسيانه، وعزمتُ على تحقيق حلمي مذللةً كافة الصعوبات. وبتوفيقٍ من الله حصلتُ على درجة البكالوريوس في القانون من جامعتي الحبيبة جامعة الزيتونة الأردنية، وتخرجت في العام الدراسي 2019 بمرتبة الأولى على الكلية وبتقدير امتياز وبمعدل (94.8). وفي عام 2022 حصلت على شهادة الماجستير في القانون الجنائي - وكلي فخر وشموخ بأن كانت رسالتي الأولى في موضوعها البحثي والموسومة بعنوان " نحو تنظيم قانوني لمكافحة ظاهرة البلطجة في المجتمع الأردني" - بمرتبة الأولى على الكلية وبمعدل (93.3)، وأنا الآن محامية مزاولة لدى المركز الدولي للمحاماة.

دراستي في كلية القانون كانت بمثابة الرافد الذي أثرى تكويني المعرفي والشخصي، فمن هنالك بدأتُ رحلتي بالتعرّف على أبعديات العلوم القانونية والبحث العلمي، فقد تلقيتُ تلك العلوم على يد أساتذة أكفاء كان لهم الفضل الأكبر لتحفيزي على المضي قدماً نحو طلب المزيد من العلم والمعرفة. كما أنني لا أنكر فضل دراسة اللغة العربية والتي ساعدتني على فهم النصوص القانونية وتذليل الصعاب بكتابة اللوائح والمرافعات فرب ضارة نافلة. وها هي اليوم جامعتي الحبيبة تحتضنني لأحاضر فيها كمحاضرة غير متفرغة. فأنا أعتز بعطائها الذي لولاه لما عدتُ إليها لأرد جزءاً صغيراً منه، فكلّي أمل بأن أمنح طلابها بعضاً مما وفرتة لي جامعتي الحبيبة.

Hanadi Al-Emadi success story

My journey started with a love for law specialization from a young age, but fate wanted and refused otherwise. After my success in high school, fate wrote for me to study Arabic language and literature at the University of Jordan. I graduated with a dream in my memory that is difficult to forget, and I resolved to achieve my dream overcoming all difficulties. And with the grace of God, I obtained a bachelor's degree in law from my beloved university, Al-Zaytoonah University of Jordan, and graduated in the academic year 2019 with the first rank in the college, with an honors grade (94.8). In 2022, I obtained a master's degree in criminal law – and I am proud and proud that my first thesis was in its research topic and tagged **Towards legal Regulation to Combat the Phenomenon of Thuggery in Jordanian Society** – with the first rank in the college with a rate of (93.3), and I am now a practicing lawyer at the center international law firm.

My study at the Faculty of Law was like a tributary that enriched my knowledge and personal formation. From there, I began my journey by getting acquainted with the alphabets of legal sciences and scientific research. Science and knowledge. I also do not deny the virtue of studying the Arabic language, which helped me to understand the legal texts and appease the difficulties by writing regulations and pleadings, which may be harmful or beneficial. Today, my beloved university embraces me to lecture as a part-time lecturer. I acknowledge her giving, without which I would not have returned to her to return a small part of it. I hope to give her students some of what my beloved university has provided me.